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(predvscm pri občinskih
skupščinah), da razvoj indu-
strije in promcta tcr porast
standarda zahtevajo sorazme-
ren razvoj vseh terciarnih
deiavnosti, ki poleg tega
omogočajo šc razmeroma
ugodno zaposlitcv nove dc-
lovne sile. tudi žcnsk.

Sele na takcm spoznanju so
bodo rodili pametni razvojni
programi za tc dejavnosti. Ti
pa bodo — vsaj upam — po-
magali prcusmeriti tudi mi-
selnost bančnih krogov o tem.
da jc treba investirati tudi v
tcrciarno gospodarstvo.

Kaj menite o kriliki, da
imajo republiški poslanci
premalo slika z volivci?

Osnovni stik poslanca z
njcgovimi volivci je v tem.
da živi v okolišu, kjer je bil
izvoljen. S tem se neposredno
srečujc z enakimi problemi
kot njcgovi volivci.

Menim, da fizično ni mož-
no. da bi se poslanec udclc-
žil vseh zborov volivcev ter
sestankov krajevnih skupno-
sti in odborov Socialistične
zveze v svoji volivni enoti.
saj so ti zbori in sestanki
praviloma na cclotnem
območju istočasno. Moral pa
bi se večkrat udeležiti sej
občinsko skupščine, poscbno
takrat, kadar se obravnavajo
vprašanja, ki so pogojena ali
odvisna od rešitev republiške
skupščine.

Popravek
Na 12. strani je v SOSE-
SKI SS 1 — KS M. MAJ-
CEN pomotoma izpadel
znesek 112.000 pod točko
1. Bralce prosimo. da
nam to oprostijo.

V 64. volivni cnoti. ki zaje-
ma območje krajevnih skup-
nosti Šcntvid. Podutik, Gunc-
lje. Vižmarjc, Stanežiče-
Medno. Vižmarje - Brod.
Smartno-Tacen, Gameljne -
Rašica, Vodice in Bukovica -
Senkovturn, so na zborih vo-
livccv sprejeli kandidaturi
Zorc Tomič in Ivanke Buko-
vec za poslanca republiškega
zbora rcpubliške skupščinc.

Zora TOMIC je rojena
1929. leta v Slovenski Bistri-
ci. Diplomirala je na filozof-
ski fakulteti na oddelku za
sociologijo v Ljubljani.

Sedaj je zaposlena kot po-
močnik republiškega sekrc-
tarja za zdravstvo in socialno
varstvo. Jc zelo aktiven član
občinskega odbora SZDL in
glavnega odbora SZDL. Z
njeno pomočjo je občinski
odbor SZDL organiziral raz-
govore o organizaciji zdrav-
stva in varstva v občini.
Njena stališča do teh probl^-
mov so napredna. Ves čas sc

aktivno ukvarja z vprašanji
in problemi sodobne družine,
varstva otrok in dvojne obre-
menitve ženske. Za reševa-
nje teh problemov daje kon-
kretne predloge.

Z družbeno političnim de-
lom jc začela takoj po osvo-
boditvi v mladinski organiza-
ciji mesta Maribor. Dalj časa
je vodila tudi pionirsko or-
ganizacijo. Aktiven družbeno
politični delavec je tudi v
društvu Zveze prijateljev
mladine. Prav tako aktivno
dela v sekretariatu Konferen-
ce za družbeno aktivnost
žensk glavnega odbora SZDL
Slovenije in v Društvu so-
cialnih delavcev.

Clan ZK je od leta 1948.

ZORl TOMIČ SMO ZASTAVILI
NEKAJ VPRAŠANJ

Katerim nalogam namera-
vate posvetiti posebno pozor-
nost kot republiški poslanec?

Menim, da so slehernemu
med nami nekatera področja
družbenega življenja bližja
kot druga. da ima vsakdo
večji interes za razvoj dolo-
čenih področii in da ga prav
tam bolj prizadenejo nereše-
ni problemi. Zaradi tega je
bolj pripravljen sodelovati in
prispevati svoj delež, da bi
zadeve krenile naprej. Seve-
da pa za uspešno sodelova-
nje ni dovolj le dobra volja
in želje, potrebno je tudi do-
ločeno znanje. Zato tudi ne
morem obljubiti, da bi lahko
z enako vnemo. znanjem. od-
govornostjo in uspešnostjo
sodelovala pri urejanju vseh
družbenih problemov in pri
izvajanju vseh nalog.

Meni so najbližja tista pod-
ročja družbene problematike.
ki se tičejo neposredno na-



šega vsakdanjega življenja,
naših vsakodnevnih skrbi in
težar pa tudi potreb: od
zdravstvenega varstva nas
vseh, od vzgoje, izobraževa-
nja in varstva otrok, do šo-
lanja, poklicnega usposablja-
nja in zaposlitve mladine, do
skrbi za starejše, ncpreskrb-
ljcne občane in za vse tiste
člane naše skupnosti, ki jim
je potrebna pomoč družbe,
da bodo živeli kot ljudje ali
pa zrasli v prave ljudi.

Prav gotovo bom na teh
področjih najbolj aktivna.

Vaši pogledi, stališča in
program?

Prepričana sem, da smo na
nekaterih področjih družbe-
nega življenja storili mnogo
premalo, celo manj, kot so
nam omogočale naše gmotne
razmere in terjale od nas
potrebe in družbeni cilji, ki
smo si jih postavili.

V naslednjem obdobju bo
potrebna povečana osebna
odgovornost glede uresniče-
vanja ciljev družbene refor-
mo, s katero želimo in hoče-
mo postaviti stvari na pravo
mesto, v prava razmerja in
uveljaviti načelo delitve po
delu.

Vendar pri tem ne bodo
smele trpeti tiste dejavnosti,
ki pomenijo naložbe v človc-
ka in za človeka. Tu mislim
predvsem na družbeno odgo-
vornost in skrb za mlado ge-
neracijo, ki ji moramo zago-
toviti v skladu z našimi mož-
nostmi enake pogoje za vstop
v življenje (šolanje, zdrav-
stveno varstvo), ne glede na
gmotni in družbeni položaj
staršev. Poleg tega se mi
zdi, da je res že čas, da do-
končno uredimo vprašanja
borcev ter rešimo njihove
stanovanjske, zdravstvene in
socialne probleme. Ni nam-
reč dovolj, da smo samo
ponosni na generacijo, ki je
izbojevala revolucijo. To mo-
ramo priznati tudi z dejanji.

Skoraj nerazumljivo je, da
v naši republiki še nimamo
z zakonom urejenega social-
no varstvenega področja in
da prepuščamo urejanje teh
zadev in razvoj dejavnosti
boljšemu ali slabšemu razu-
mevanju občine, njenim ma-
terialnim možnostim in reše-
vanje tako občutljivih zadev
bolj ali manj strokovno uspo-
sobljenim ljudem.

_ Resneje se bomo morali
zamisliti nad tem, da se naša
slovenska družina številčno
vedno bolj manjša. Poiskati
bomo morali vzroke. Po mo-
jem mnenju napačno sodimo
roditelje, da imajo raje visok
življenski standard kot pa
otroke. Prav gotovo pa starše
skrbi, zlasti tiste, kjer sta
zaposlena oba, kdo in> kako
jim bo pomagal, da bodo
otroci zrasli v koristne člane
naše skupnosti, njim in nam
v ponos. In tako se bomo
morali odločiti in zavestno
odmeriti večji delež za otro-
ško varstvo, pa tudi za pomoč
družinam z več otroki ali s
slabim gmotnim položajem.

Ob različnih problemih
imamo različna stališča in
svoje osebne poglede nanje.
Dolžnost poslanca je, da se
posvetuje s svojimi volilci in
na osnovi tega izoblikuje
svoja stališča, ki jih zago-
varja v predstavniškem or-
ganu.

Ivanka KUKOVEC je roje-
na 1926. leta v Vurbergu pri
Ptuju. Sedaj je zaposlena v
Iskri Pržan kot socialni de-
lavec.

Delo, ki ga opravlja v druž-
beno političnih organizacijah
in samoupravnih organih,
opravlja z veliko zavzetostjo
in preudarnostjo. Je zelo
aktiven član občinskega ko-
miteja ZK Ljubljana - Siška.
V podjetju je predsednik de-
lavskega sveta. Leta 1955 je
bila predsednik upravnega
odbora padjetja. Od leta 1958
—1963 je bila republiški po-
slf.nec v takratnem zboru
pioizvajalcev.

V polni meri skrbi za last-
no izpopolnjevanje na druž-
beno političnem kot tudi na
strokovnem področju. V letu
1962 je zaključila študij na
Višji šoli za socialne delavce.

Za svoje aktivno delova-
nje je bila tudi večkrat odli-
kovana. Clan ZK je od leta
1946.

IVANKA KUKOVEC
ODGOVARJA NA NAŠA

VPRAŠANJA
Katerim nalogam namera-

vate posvetiti največ pozor-
nosti kot republiški poslanec?

Posvetiti se nameravam
predvsem tistim nalogam, ki
jih bodo pred mene postav-
ljali volivci, saj se v polni
meri zavedam, da sem odgo-
vorna le volivcem. Še pose-
bej se želim posvetiti nalo-
gam iz področja zdravstve-
nega in socialnega varstva,
ker mi to tudi posebej leži
in ker se zavedam, da je to
področje še neurejeno.

Kako jih nameravate izva-
jati in kaj v zvezi s tem pri-
čakujete od občanov?

Izvajati jih seveda moram
v smislu priporočil, sklepov
predpisov in drugih aktov
skupščinskih organov, vendar
pa vse to ob podpori in po
željah občanov. Tu seveda
želim tesno odelovati z obča-
ni, ki imajo pravico zahte-
vati od mene reševanje raz-
nih problemov.

Kakšnih oblik sodelovanja
z občani bi se posluževali, da
bi bilo to sodelovanje najbolj
uspešno?

Zelela bi predvsem predlo-
in sugostije volivcev.


